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Beslutsprotokoll från styrelsemöte med SVK Södra, onsdag den 1 november 2023.  
Plats: Niklas Öhrn, Anders Ståhls väg 9, Ystad. 

 
 
 

Kallade 
Göran Ask Ordförande Pär Svahn Ledamot – ej närvarande 
Carl-Åke Nilsson vice ordförande Niklas Öhrn Ledamot 
Lotta Fogde Andréasson Sekreterare - ej närvarande Håkan Jönsson Ledamot 
Sten Rodenstam Ledamot Sandra Buregård Suppleant ord ersättare 
Agneta Ericsson Adjungerad Kassör – ej närvarande   

 
 
§1 Mötets öppnande  
 Ordförande Göran Ask hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  
   
§2  Val av mötessekreterare 
  Mötet valde Sten Rodenstam till mötessekreterare då Lotta Fogde Andréasson ej var närvarande. 
      
§3  Val av protokolljusterare 
  Till protokolljusterare utsågs Niklas Öhrn.   
    
§4  Godkännande av dagordning  
  Dagordningen godkändes. 
       
§5  Föregående mötesprotokoll 
  Föregående mötesprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
    
§6  AU – beslut 
  Inga AU-beslut att rapportera. 
   
§7  Ekonomi 
  Rapport/redovisning 

Inför mötet hade Agneta Eriksson skickat ut ekonomirapporter. Per telefon redovisade Agneta Eriksson 
övergripande statusen för året med att med att föreningen förmodligen går minus med cirka 30 – 35 tkr 2023.  
Det förmodade resultatet är beroende på flertal saker med den mest påtagliga är lägre antal anmälningar till 
fältprov. Allmän diskussion fördes om kostnader och allmänt om lägre antal anmälningar till föreningens 
aktivtiter. En tänkbar orsak till lägre antal anmälningar är att prov helger sammanfaller mellan olika SVK 
avdelningar. 

   
  Preliminär budget 2024 

Enligt Agneta Eriksson budget sammanställning för 2024 kommer föreningen att gå minus med ca 23 000 kr. 
Kostnader gicks igenom med bland annat diskussioner om antal hundar i varje grupp vid jaktprov och höjning av 
anmälningsavgifter för utställningar.  
Allmän diskussion fördes om vad andra avdelningar har för anmälningsavgifter. Generellt ligger klubben idag i 
samma mediannivå för ordinarie jaktprov medan högt på särskilt. Viltspår ligger vi högt medan eftersök medialt. 
Detta med bland annat att markavgifter har stor påverkan på avgiften. 

 Beslutades att Agneta uppdaterar dokumentet Styrelsen förslag till budget 2024 med Riksprovet bryts ut 
från klubbens ordinarie verksamhet i redovisningen.  

 Beslutades att Göran och Agneta tar fram ett förslag som presenteras på medlemsmötet 23 november. 
Förslaget bygger på 5% höjning (alla utom viltspår och utställning) och 12 hundar per jaktprovsgrupp. 
För utställning beslutades att Agneta och Sandra tar fram ett förslag. 

 
 
 

 
  



 
 
SVK Södra  sodra@vorsteh.se  www.vorsteh.se 
 
 

2

§8  Inkommande/utgående skrivelser 
Muntlig protest inkom till Carl-Åke Nilsson samband med Skåneprovet och Fältprov till Frisk minne den 7 till 8 
oktober. Protesten inkom från 4st SVK Södra medlemmar, samtliga mycket erfarna jaktprovs - och 
Riksprovsdeltagare. En är mycket aktiv domare och en nyligen pensionerad domare. De fyra ifrågasatte gås som 
till viltslag för EKL för eftersöksproven på Riksprovet. De ansåg att räv borde användas och att deras protest 
skulle ses som formell och behandlas av styrelsen. 
Styrelsen förde diskussioner om regler, historik av eftersöksprov på tidigare Riksprov, hälsoskäl, för- och 
nackdelar med olika viltslag vid genomförande av prov med många deltagare. Styrelsen kom fram till att det inte 
finns tillräckliga skäl som talar emot användandet av räv. 

 Beslutades att antingen bifalla eller avslå protesten vid nästa styrelsemöte. 
 

§9  Senaste nytt från aktiviteter 
Debutantträning och Debutantprov 
Debutantprovet genomfördes i Gårdstånga 24:e september. Sju hundar var anmälda, en ÖKL, övriga UKL, varav 
5 kom till start. En 8 på fält levererades av Viltjägarens Dimla med Martin Olsson från Småland/Östergötland 
som förare.  
Domare var Anna Berg och provledare Lars Henning Strand. 

  Skåneprovet/ Frisk Prov 
Proven genomfördes sedvanligt på Skabersjö fina marker med Richard Person som ansvarig. Domare var Rikard 
Andersson, Pär-Lars Cummings och Fredrik Lilliehök med Pia Christiansson och Lisbeth Wallter som provledare.  
Fanns plats för fler hundar att deltaga. Kostnadsbesparing med bla annat domare boende över hos SVK 
medlemmar med förtäring.  

Fullbruksprovet 
5 deltagare (2 danskar 2 svenskar och en svensk-dansk) startade på provet som genomfördes på marker kring 
Tranerödsmosse i Klåveröd dag 1 medan dag 2 genomfördes med vattenarbetet i Kävlingeån och fältprovet i 
Norrvidinge.  
Ett väl genomfört prov med Göran Lang i spetsen tillsammans med domare Anders Braide och Martin Bruck, 
funktionärerna Lena och Johan Karén samt markansvariga Ingmar Tykesson, Ingmar Axelsson och Johan 
Knutson. 
Båda danska hundarna gick till första pris efter väl genomfört prov båda dagarna. 

Manusstopp Svensk Vorsteh  
 Beslutades att SVK Södras aktivitetsprogram 2024 skickas in av Lotta Fogde Andréasson. 

 
§10  Kommande aktiviteter. 
  Sena Elit  

På grund av få anmälningar arrangeras Sena Elit 2023 som CACIT-prov, med förtur för EKL, den 4 november. 
Provdagen den 5 november blir ett vanligt ordinarie prov öppet för alla klasser. Provet kommer att genomföras på 
Stefan Nilssons markern med Carl-Magnus Olofsson som domare och Carl-Åke Nilsson som provledare. 

  Höstmötet/medlemsmötet 23 november 
SVK Södras medlemsmöte på Hurva Gästgivaregård. På mötet kommer SVKs nya ordförande Maud Rahm att 
presentera samt diskutera tankar och funderingar kring klubbens nuvarande och framtida arbete. 
Program: Maud Rahm informerar från SVK, Agneta Ericsson informerar om Riksprovet, Info om planeringen 
inför 2024 övergripande ekonomisk information.  

  Verksamhetsberättelse 2023 
Lotta Fogde Andréasson är ansvarig.  

 Beslutades att Håkan Jönsson tar fram statistikunderlag till verksamhetsberättelsen och diplom till 
mitten av januari. 

  Diplomen 2023 
För utskrifter av diplom till årsmötet tillfrågas Ingmar Tykesson. 

 Beslutades att Håkan Jönsson tar kontakt och skickar underlag. 
 
§11  Riksprovet 2024 

Diskussioner fördes om arbetsgruppen för Riksprovet och kommunikation med SVKs Södras styrelse. Enligt 
styrelsemötet den 7 december är Agneta Ericsson föreslagen till sammankallande samt att leda gruppen som 
består av Carl-Åke Nilsson, Niklas Öhrn och Lotta Fogde Andréasson. Nästa möte för arbetsgruppen är den 9 
november. 

 Beslutades att Håkan Jönsson ersätter Carl-Åke Nilsson som meddelade på mötet att han avsäger sin roll 
i arbetsgruppen.  

 Beslutades arbetsgruppens protokoll ska finnas med som en punkt på kommande styrelsemötet. 
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§12  Verksamhetsplan 2024 

Till mötet erhölls ett utkast på aktiviteter för 2024 från Lotta Fogde Andréasson med några datum kvar att 
fastställa. Håkan Jönsson informerade att Fullbruksträningen som arrangeras av Lena och Johan Karén arrangeras 
den 6 till 7 juli och att träningsträff för eftersöksgrenar genomförs den 20 april och 6 juli. Kvar att fastställa är 
Prova på SVKs olika provmoment (teori) samt utställningsträningar 

 
§13  Uppföljning Policy/Struktur hemsida/FB 

Enligt beslut på styrelse mötet den 13 september gjorde SVK Södras Facebook sida om till öppen grupp med 
möjlighet för alla medlemmar att publicera enligt angiven policy. Planerat är att innan 2023 slut kommer SVK har 
en ny hemsida med större flexibilitet och ny layout. 

SVK Södras sponsorer 
Till mötet erhölls förslagsdokument till hantering av klubbens sponsorer administrativt och publicering på 
hemsida och Facebook från Sten Rodenstam, Niklas Öhrn och Sandra Buregård. Dokument kommer att användas 
som arbetsdokument i fortlöpande arbete med att förbättra hanteringen av sponsorer. 

Hemsidan – När den nya SVKs hemsidan läggs upp (beräknas ske före årsskiftet) kommer Våra sponsorer ha 
en egen flik på Södras sida med information om klubbens sponsorer och hur klubbens medlemmar kan hjälpa 
till med sponsring. Våra sponsorer kommer att publiceras under Aktuellt inför prov där de sponsrar, minst 2 till 
3 veckor innan provet samt i samband med publicering av resultat. 

 Beslutades att när den nya hemsidan ligger uppe ges Niklas Öhrn och Sten Rodenstam behörigheter 
att administrera under fliken Våra sponsorer. 

Facebook – Publicering senast 2-3 veckor före aktuellt prov/utställning. Efter prov/utställning publiceras 
pristagare med sponsrade produkter (i mån om möjligt) på en tydlig bild. För ökade exponering av sponsorer 
undersöker Sandra Buregård möjligheterna för taggning. 

Champions  
När den ny hemsida kommer läggas upp kommer SVK Södras medlemmar bli erbjudna att lägga upp uppgifter 
om sina Champion hundar. 

Rapportering SVK Södras FB vid ordinarie prov       
Riktlinjer är klubbens medlemmar kan publicera enligt gällande policy. 

 Beslutades att ta bort att det bara är provledare som får publicera vid klubbens ordinarie prov. 
 
§14  Uppföljning Gruppvärdar  

Testet med Gruppvärd på Skåneprovet var mycket uppskattat av provdeltagarna och av provledaren som fick 
behövlig extrahjälp. 

  Aktiviteter pågår med företag om sponsring av funktionärsvästar med Sten Rodenstam som ansvarig. Syftet är att  
västar ska bäras av funktionärer (domare, markanvisare, skytt, provledare, gruppvärd m.fl.) för att därigenom 
förtydliga ansvariga under provet. Västar ska var funktionella med SVK Södra logga på framsida och Funktionär 
tryckt på ryggen med sponsor logga på valfri plats. I diskussion om västar föreslog Göran Ask att domarna har 
väst med trycket Domare på ryggen. 
Målsättning är att erhålla sponsring av västar för klubbens ordinarier prov, klubbens träningar och Riksprovet 
2024. 

 
§15  Övrigt 

Förfarande domaraspiranter 
Diskussioner fördes om process om framtagande av domaraspiranter ska påbörjas för att säkerhetsställa ett 
genomförande på rätt sätt. 

Utdelande av hederstecken 
 Beslutades att styrelsen ska ta fram möjliga kandidater för utdelande under banketten på Riksprovet 

2024. 

SVK Södras regler/prioriteringar vid anmälan prov 
 Beslutades om förtydligande om att uppdatera reglerna för regler/prioriteringar vid anmälan till prov 

vilket kommer att publiceras i anmälningssystem. Ansvariga är Carl-Åke Nilsson och Lotta Fogde 
Andréasson 

”Butik” – klubbkläder 
 Beslutades att Sandra Buregård att ta fram förslag till klubbkläder utifrån SVK Östras upplägg. 
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Hagelpatroner 

 Beslutades att Niklas Öhrn köper in ammunition till klubbens ordinarie jaktprov. 

Dokument SVK Södra – priser i samband med prov 
 Beslutades att dokumentet uppdateras enligt Niklas Öhrns förslag med att samtliga klasser erhåller pris 

på utställning. 
 
§15  Nästa styrelsemöte  
  Nästa styrelsemöte är den 6 december kl. 18 hos Carl-Åke Nilsson, Norra Vombsvägen 17, 247 96 Veberöd 
    
§16  Mötets avslutande 
  Ordförande Göran Ask tackade och avslutade mötet. 
 
 
 
 
 
Justeras 
 
 
 
Göran Ask    Sten Rodenstam  Niklas Öhrn 
Ordförande   Ledamot   Ledamot 


